
College van Burgemeester en Wethouders 

Art. 44 vragen 

Tijdige betaling jaarlijkse bijdrage aan Wijkoverleggen 

Venlo, 29 april 2022 

 

Geacht College, 

De VVD-fractie heeft vernomen, dat de diverse Wijkoverleggen in de gemeente Venlo nog steeds de 
jaarlijkse bijdrage niet ontvangen hebben. Telefonische vragen naar het hoe en waarom leiden niet 
duidelijke antwoorden. 
De VVD-fractie is hiervan geschrokken en verzoeken u onderstaande vragen te beantwoorden. 
 

1. Klopt het dat diverse (of misschien wel alle) Wijkopverleggen nog geen jaarlijkse bijdrage 
hebben ontvangen en zo ja, welke reden geeft u hiervoor aan en wat is de verwachting 
wanneer deze achterstallige betaling wel wordt voldaan?  

2. De VVD-fractie vraagt het College de achterstallige betalingen direct te voldoen of tenminste 
binnen 14 dagen de betreffende Wijkoverleggen een voorschot uit te keren, Verder verzoekt 
de VVD-fractie het College de Wijkoverleggen direct hierover te informeren. 

 
Het onvolledig informeren van deze belangrijke organisaties frustreert de direct betrokkenen die, 
vrijwillig, zich enthousiast en met grote verantwoordelijk dagelijks inzetten voor betreffende wijken. 
Wijkoverleggen hebben een belangrijke functie in onze samenleving en dienen serieus genomen te 
worden. 
 

3. De VVD-fractie is van mening dat Wijkoverleggen tijdig en volledig geïnformeerd dienen te 
worden als van standaard zaken, zoals het uitkeren van betalingen, wordt afgeweken. Wat is 
de mening van het College hierover?  

 
De VVD-fractie vindt deze manier van werken verre van transparant. Het heeft de schijn dat bewust 
belangrijke informatie ‘onder de pet wordt gehouden’.  
 

4. De VVD-fractie is van mening dat dit optreden het vertrouwen in een betrouwbare overheid 
schaadt, zeker nu de kloof tussen burger en politiek gespannen is. Welke mening heeft het 
College hierover? 

 
VVD fractie sluit graag aan bij vergaderingen van Wijkoverleggen en neemt kennis van zaken die 

spelen. Bestuurders van deze Wijkoverleggen en de bewoners zien de Raad als controlerend orgaan 

van het College.  

5. Daarom vragen wij of het College ook van mening is dat de Raad proactief geïnformeerd had 

moeten worden?   

6. De VVD-fractie verneemt graag wat er mis is gegaan met deze betalingen. Graag een 

uitgebreide onderbouwing van uw antwoord. 

 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

 

VVD-fractie 

Peter Bastiaens 


